



G M B H

Kabel- und Elektrobaugruppen Glöß

DECLARATION OF CONFORMITY / KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

ROHS 2011/65/EU / (EU) 2015/863

Die Richtlinie 2011/65/EU (Englisch: Restriction of Hazardous Substances – RoHS) des Europäischen Parlaments und des Rates, die durch die delegierte Richtlinie (EU) 2015/863 erweitert wurde, dient der Beschränkung der Verwendung von bestimmten gefährlichen Stoffen in Elektro- und Elektronikgeräten.

Hiermit erklären wir auf der Basis der uns vorliegenden Informationen unserer Vorlieferanten, dass die von uns vertriebenen Produkte – bis auf wenige Ausnahmen – konform mit der Richtlinie 2011/65/EU sowie der Erweiterung (EU) 2015/863 sind.

Directive 2011/65/EU (Restriction of Hazardous Substances – RoHS) of the European Parliament and of the Council, which was extended by Delegated Directive (EU) 2015/863, serves to restrict the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

We hereby confirm, on the basis of the information available to us from our suppliers, that the products distributed by us – with a few exceptions – are compliant with Directive 2011/65/EU and the extension (EU) 2015/863.

KEG GmbH

Chemnitz, 09.04.2024

René Glöß

Geschäftsführung

Tina Swoboda

Geschäftsführung

KEG GmbH
Jagdschänkenstr. 7
09117 Chemnitz
Telefon: +49(0)371 45056930
Fax: +49(0)371 45056929

Geschäftsführung:
René Glöß, Tina Swoboda
info@keg-gmbh.com
www.keg-gmbh.com

Bankverbindung
Sparkasse Chemnitz
IBAN DE74870500000710035985
BIC/SWIFT CHEKDE81

Amtsgericht Chemnitz
Steuernummer
Ust-IdNr.

HRB28884
215/112/05163
DE296349590